

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 21-06-2021 01:05:17 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 21-06-2021 01:05:17 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES was held on 11:00 On 21-06-2021 at zoom meeting. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 76.88%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة بتاريخ 21-06-2021 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 76.88%.</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>- Approval of the purchase of assets (land and what is on it) from the Privatization Holding Company - Jordan through a finance lease contract for a period of (20) years, with a total amount of (23751816) million dinars (which represents the net book value of the fixed assets to be purchased as recorded in the records of the Privatization Company). Holding - Jordan on 30/6/2021, backed up by an audit report from the auditor of the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries). Authorizing the company's board of directors to sign the agreement and complete all procedures with the competent departments.</p>	<p>قرارات الهيئة العامة غير العادية : 1- الموافقة على شراء الأصول (الأرض وما عليها) من شركة التخصيص القابضة - الاردن عن طريق عقد تأجير تمويلي لمدة (20) سنة وبمبلغ إجمالي مقداره (23751816) مليون دينار (ويمثل صافي القيمة الدفترية للموجودات الثابتة المراد شراؤها كما هي مثبتة بسجلات شركة التخصيص القابضة - الاردن بتاريخ 30/6/2021 ، والمعززة بتقرير تدقيق من مدقق حسابات شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة). 2- تفويض مجلس ادارة الشركة بتوقيع الاتفاقية واستكمال جميع الاجراءات لدى الدوائر المختصة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Diaaelden Ibrahim Ahmad Ameen</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Diaaelden Ibrahim Ahmad Ameen المنصب: المدير المالي والاداري والمفوض بالتوقيع</p>